
Referat,	  b-‐møde	  tirsdag	  den	  25/3-‐2014	  
Tilstede:	  Søren	  Sibbersen,	  Bo	  Sørensen,	  Simon	  Andersen,	  Laila	  Hindborg,	  Inge	  Ribers,	  Johanna	  
Nielsen,	  Lau	  Larsen	  (DM-‐delen),	  Mark	  Rasmussen	  (DM-‐delen)	  
	  
Ordstyrer:	  Johanna	  Nielsen	  
Referent:	  Ulla	  Boyhus	  
	  
	  
Rundtur	  for	  at	  se	  på	  muligheder	  for	  DM-‐bane	  i	  Kalveboderne.	  	  

DM	  Marathon	  2014	  	  
Banen:	  Søren	  Sibbersen	  er	  baneansvarlig.	  Rundbanen	  bliver	  en	  ”kotelet”-‐bane	  på	  ca.	  4,2	  km,	  
der	  går	  ud	  under	  broen	  og	  rundt	  om	  øen,	  med	  start	  og	  mål	  ved	  molen	  og	  overbæring	  på	  stien	  
ved	  stranden.	  Hver	  omgang	  på	  rundbanen	  er	  ca.	  4,2	  km	  og	  man	  bevæger	  sig	  med	  uret	  rundt	  +	  
den	  sidste	  omgang	  på	  en	  kortrundbane	  på	  ca.	  1600	  m.,	  hvoraf	  600	  m.	  er	  en	  lige	  strækning	  
med	  opløb.	  Børnebane	  bliver	  3	  runder	  på	  kortrundbanen	  på	  1600	  m.	  Kort	  med	  indtegnede	  
baner	  følger.	  
	  
Klasser	  –	  omgange	  –	  overbæringer:	  Det	  blev	  besluttet	  hvor	  mange	  omgange	  og	  
overbæringer,	  der	  skal	  være	  i	  de	  forskellige	  klasser	  –	  Johanna	  Nielsen	  har	  oversigt.	  Der	  kan	  
ændres	  lidt	  i	  disse	  beslutninger,	  såfremt	  vi	  internt	  i	  styregruppen	  beslutter	  os	  for	  noget	  andet.	  
	  
Overbæring:	  Ca.	  100	  meter	  i	  Hvidovre	  Strandpark,	  på	  stien	  ovenfor	  stranden.	  
Overbæringsbanen	  skal	  være	  i	  to	  spor	  hele	  vejen	  rundt	  –	  et	  spor	  med	  service	  og	  et	  uden.	  Der	  
er	  brug	  for	  mange	  officials	  i	  overbæringen.	  Lau	  har	  officials-‐veste,	  vi	  kan	  låne.	  
Der	  skal	  være	  følgende	  i	  overbæringen:	  	  

• to	  white	  board	  tavler	  
• ur	  –	  DKF	  har	  et	  vi	  kan	  bruge	  
• strafboks	  
• grønne	  tæpper	  -‐	  kan	  lånes	  af	  Bagsværd	  Sø	  (kontakt	  Michael	  el.	  Jonas)	  	  
• rødt/	  gult	  skilt	  ved	  start	  og	  slut	  –	  Lau	  medbringer	  
• afspærring	  	  

	  
Søren	  Sibbersen	  har	  skitse	  over	  overbærings-‐zonen.	  

	  
Mållinje:	  Den	  skal	  afmærkes	  med	  to	  røde	  bøjer.	  Søren	  Sibbersen	  laver	  plan	  over,	  hvor	  mange	  
bøjer,	  der	  skal	  bruges	  til	  at	  afmærke	  vendinger.	  Vi	  låner	  bøjer	  af	  sejlklubben/	  roklubben.	  

	  
Følgebåde:	  Der	  skal	  bruges	  minimum	  fire	  følgebåde	  med	  god	  radiokommunikation.	  
Overvejelser	  om,	  at	  der	  skal	  bruges	  mobiltelefoner	  til	  kommunikation	  omkring	  strafboks.	  
Ellers	  foregår	  kommunikation	  mellem	  bådene	  med	  walkie	  talkier.	  Mark	  Rasmussen	  
undersøger,	  om	  vi	  kan	  låne	  walkie	  talkier	  af	  Avedøre	  Holme.	  
	  
Bådkontrol	  Der	  skal	  bruges:	  

• 2	  vægte	  -‐	  står	  i	  Gladsaxe	  Kano	  og	  kajakklub	  



• et	  længdemål	  
• poser	  med	  sand	  
• telt	  til	  bådkontrol	  

	  
Udslusning:	  Sker	  ved	  egen	  bådebro	  –	  alle	  skal	  være	  på	  vandet	  og	  gennem	  
udslusningen	  inden	  løbsstart.	  Vi	  har	  et	  problem	  i	  forhold	  til	  bådnumre!!	  Kan	  vi	  låne	  i	  
Sundby	  eller	  Maribo?	  
	  
Holdledermøde:	  Afholde	  i	  klubhuset	  lørdagmorgen.	  Hvor	  der	  gennemgås	  bane	  og	  
overbæringer.	  
	  
Officials:	  Lau	  Larsen	  er	  chefdommer	  for	  DKF	  og	  kommer	  desuden	  med	  en	  
chefbanedommer.	  Vi	  skal	  selv	  finde	  en	  stævneleder.	  Forslag	  om	  at	  Peter	  Carsten	  står	  
for	  tidstagning	  og	  målfoto	  –	  Lau	  kontakter	  ham.	  Selv	  besætte	  resten	  af	  rollerne.	  
Johanna	  har	  en	  liste	  over,	  hvilke	  personer	  der	  kræves.	  	  
	  
Præmieoverrækkelse:	  Vi	  har	  en	  præmieskammel,	  der	  skal	  skaffes	  musik/	  
højtaleranlæg,	  blomster	  mm.	  Kontakte	  politikere,	  æresmedlemmer	  mm.	  til	  
præmieoverrækkelse.	  DKF	  sørger	  for	  medaljerne,	  stykpris	  24	  kr.	  –	  sender	  os	  en	  
regning.	  

	  
Løbsafvikling	  Alt	  skal	  være	  klar/	  færdigt	  fredagaften	  kl.	  18.00	  til	  kontrol.	  Der	  skal	  
være	  åbent	  fredagaften	  for	  dem,	  der	  kommer	  tidligt.	  Rækkefølge	  for	  løbenes	  afvikling	  
planlagt	  på	  forhånd	  på	  nær	  U10	  +	  U12.	  Johanna	  har	  tidsplan	  over	  dette.	  
	  
Dopingkontrol:	  Der	  kan	  komme	  dopingkontrol.	  I	  det	  tilfælde,	  skal	  de	  have	  et	  lokale	  
inkl.	  toilet	  til	  rådighed.	  –	  tanke	  om	  i	  så	  fald	  at	  alliere	  os	  med	  søspejderne.	  
	  
Standpladser:	  Der	  skal	  være	  plads	  til,	  at	  sponsorer	  kan	  have	  en	  stand	  (gratis)	  Andre	  
skal	  kontaktes	  angående,	  om	  de	  vil	  betale	  for	  en	  standplads	  (evt.	  i	  form	  af	  
kajakprodukter)	  
	  
Internetforbindelse	  og	  dokumenter:	  Lau	  kommer	  med	  alt,	  hvad	  der	  hedder	  
stævnedokumenter.	  Vi	  skal	  sørge	  for	  at	  have	  en	  GOD	  netforbindelse.	  Hvis	  vi	  ikke	  har,	  
kan	  DKF	  være	  behjælpelig	  med	  4G	  modem.	  Lau	  laver	  en	  revideret	  udgave	  af	  DM-‐
dokument	  tilpasset	  DM	  i	  Marathon	  2014	  i	  HvK.	  
	  
Indbydelse:	  Vi	  sender	  dokument	  til	  DKF	  med	  alt	  det	  indhold,	  vi	  mener	  skal	  med.	  Det	  
skal	  sendes	  til	  DKF	  senest	  i	  juni,	  så	  sætter	  DKF	  det	  op	  i	  deres	  matrix	  og	  sender	  det	  ud	  i	  
deres	  juliforsendelse.	  

	  
Kortmateriale:	  Ulla	  Boyhus	  udarbejder	  fire	  Google	  Earth	  kort,	  hvor	  følgende	  bliver	  
tegnet	  ind:	  

• Totaloversigt	  over	  banerne	  
• Kortrundebane	  
• Overbæring	  
• Start/	  Mål	  



	  
Kortene	  skal	  med	  i	  invitationen.	  Ulla	  sender	  dem	  i	  første	  omgang	  til	  Søren	  Sibbersen,	  
som	  tjekker	  dem,	  derefter	  vedhæftes	  de	  invitationsmaterialet.	  
	  
På	  sigt	  udarbejdes	  der	  også	  et	  kort	  med	  overblik	  over	  campingområde,	  toilet	  forhold,	  
bådkontrol,	  udslusningsområde,	  spisesteder	  mm.	  
	  
Officialskursus:	  Bliver	  afholdt	  i	  HvK	  –	  åbent	  for	  folk	  udefra,	  men	  i	  DKF-‐regi.	  Kurset	  
kommer	  til	  at	  ligge	  fredagaften	  kl.	  18.00	  –	  21.00	  +	  lørdag	  fra	  kl.	  9.00	  til	  ved	  15-‐tiden,	  
HvK	  lægger	  lokaler	  til.	  Der	  skal	  være	  lærred	  og	  projekter	  +	  kaffe	  og	  frokost.	  Eksterne	  
deltagere	  betaler	  for	  forplejning.	  14-‐15	  deltager	  (minimum	  8)	  Datoforslag:	  9.-‐10.	  maj.	  
Man	  melder	  sig	  til	  på	  DKF’s	  hjemmeside.	  De	  fleste	  fra	  bestyrelsen	  melder	  sig	  til	  kurset,	  
og	  Johanna	  sender	  en	  mail	  ud	  til	  klubbens	  øvrige	  medlemmer	  for	  at	  høre,	  om	  der	  er	  
nogle,	  der	  kunne	  være	  interesserede.	  
	  
Laus	  telefonnummer:	  20128928	  

	  
	  

1. 24	  timersløb	  
Johanna	  Nielsen	  kontakter	  Nina	  Mortensen	  (Helle	  Stuart	  er	  i	  Istanbul)	  i	  forhold	  til	  24-‐
timers-‐invitation	  mhp.	  at	  få	  invitation	  ud	  til	  flere	  end	  de	  sædvanlige	  6-‐7	  klubber.	  	  
(store	  klubber	  >150	  medlemmer,	  ellers	  vil	  det	  være	  svært	  at	  stille	  et	  hold)	  	  
	  
Henning	  Christoffersen	  har	  sagt	  ja	  til	  at	  være	  holdleder	  på	  24-‐timersløbet.	  Peter	  
Schrøder	  har	  meddelt	  Johanna,	  at	  alle	  tilladelser	  til	  24	  timersløbet	  er	  i	  hus	  +	  han	  er	  i	  
gang	  med	  at	  indhente	  tilladelser	  til	  DM.	  
	  

2. Lidt	  mere	  DM	  	  
• Inge	  Ribers	  kontakter	  kommunen	  ang.	  flag	  i	  havnen,	  flagallé,	  toiletter	  mm.	  til	  

brug	  ved	  DM	  
• Inge	  Ribers	  hiver	  ligeledes	  fat	  i	  sejlklubben	  ang.	  både,	  der	  skal	  ud	  af	  havnen	  i	  

DM-‐weekenden	  
• Laila	  Hindborg	  kontakter	  Scandic	  +	  Dan	  Hostel,	  Amager	  ang.	  en	  ”deal”	  for	  

kajakroere	  under	  DM	  	  
• Vi	  kan	  godt	  sørge	  for	  strømforhold	  til	  dem,	  der	  camperer	  –	  men	  vil	  være	  rart	  at	  

vide,	  hvor	  mange	  der	  kommer	  på	  forhånd	  (pris	  100	  kr.)	  	  
• Johanna	  prøver	  at	  danne	  sig	  overblik	  over	  de	  forskellige	  roller,	  der	  skal	  

varetages	  i	  sekretariatet.	  	  –	  kontakter	  Nina	  Mortensen	  	  	  
• Snak	  om	  logo	  –	  vi	  besluttede	  os	  for	  ikke	  at	  have	  et	  specifikt	  DM-‐logo,	  men	  

profilere	  HvKs	  logo	  i	  stedet	  
	  

3. Sponsorater	  
Laila	  Hindborg,	  Johanna	  Nielsen,	  Bo	  Sørensen	  og	  Søren	  Sibbersen	  holder	  møde	  ang.	  
søgning	  af	  sponsorater	  og	  udarbejdelse	  af	  materialer	  hertil	  den	  22/4-‐2014	  hos	  
Johanna.	  

	  
4. Medlemsmøde	  



• Navn	  til	  sponsoreret	  turbåd:	  Squash	  
Tuborg	  Fonden	  vil	  gerne	  komme	  ud,	  når	  den	  båd	  de	  har	  sponsoreret	  skal	  døbes	  
–	  de	  bliver	  inviteret	  til	  medlemsmødet	  til	  mad	  og	  båd-‐dåb	  fra	  kl.	  18.00	  

• Beretninger	  fra	  de	  forskellige	  udvalg:	  Johanna	  har	  skabelon	  til,	  hvad	  der	  skal	  
fortælles	  om,	  og	  hun	  kontakter	  en	  fra	  hvert	  af	  udvalgene	  

• Bruge	  fem	  minutter	  på	  at	  fortælle,	  om	  de	  nye	  stævneregler	  mhp.	  fx.	  Handicap.	  
• Standerhejsning	  
• Intern	  HvK	  aktivitetskalender	  skal	  være	  klar	  til	  at	  blive	  sendt	  ud	  sammen	  med	  

medlemsmødeindkaldelse.	  Ulla	  Boyhus	  sender	  den	  endelige	  version	  til	  Johanna,	  
så	  snart	  datoer	  og	  rettelser	  er	  ført	  ind	  

	  
EVT.	  	  
	  
Instruktørtøj,	  B&U	  	  
Simone	  Andersen	  og	  Lisa	  Rørhauge:	  Hættetrøje	  (eller	  lignende	  til	  brug	  ved	  stævner	  med	  
børnene)	  5-‐700	  kr.	  +	  supertrøje	  
Øvrige	  børneinstruktører:	  Supertrøje	  +	  tynd	  blå	  jakke	  	  
	  
e-‐post	  	  
Johanna	  tjekker	  op	  på,	  om	  koder	  til	  Internettet	  mm.	  er	  røget	  ud	  til	  alle,	  og	  om	  alle	  mail-‐
adresser	  er	  ajour	  –	  tjekker	  med	  Helle	  Bech	  Jensen	  
	  
Porte	  	  
Vi	  har	  fået	  penge	  (tilskud)	  til	  vores	  porte	  –	  lokaletilskud.	  Vi	  har	  sat	  125.000	  af	  til	  porte	  og	  
entre	  –	  får	  30%	  af	  dem	  i	  tilskud.	  Porte	  er	  første	  prioritet	  frem	  for	  entre.	  

	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  


